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> pro projekt zaměříme pozemek - spolupracujeme 
 s Vaším projektantem
> před započetím stavby provedeme její vytyčení
> pro poskytnutí úvěru vyhotovíme geometrický 
 plán, zajistíme zápis do katastru
> vyhotovíme geometrický plán ke kolaudaci stavby

H.C.M. s.r.o. Rooseveltova 1598, 272 01 Kladno, tel.: 312 246 357, e-mail: info@geodeziehcm.cz, www.geodeziehcm.cz

KOMPLETNÍ SERVIS GEODETA PŘI 
STAVBĚ NEJEN RODINNÉHO DOMU

NEBOJTE SE ÚŘADŮ - NEZTRÁCEJTE ČAS!

Práce či brigáda za rohem

 ŇAM ŇAM hledá řidiče pro rozvoz zmrzliny a dortů
 

Jaké dovednosti a schopnosti byste měl/a mít?
– výborně řídit auto (sk. B) a mít zkušenosti s řízením zásobovacích dodávek
– být zodpovědný/á a mít sympatické vystupování
– nebát se proplétat i pražskými ulicemi, ale nebýt žádný kaskadér 

My pro vás máme:
– brigádu v rozsahu 6–12 směn v měsíci anebo práci na částečný úvazek
– základnu ve Velké Dobré
– začátek klidně od zítřka, auto je připraveno :-)
– příjemný kolektiv v malé firmě s 25letou tradicí
– prostředí, kde vládne úcta k dobré a poctivé práci
– práci ve sladkém světě zmrzliny a dortů

Práce je vhodná i pro aktivní penzisty. Chcete-li posílit naši flotilu, 
pošlete nám informace o svých řidičských a souvisejících pracovních 
zkušenostech na e-mail martina.brezinova@namnam.cz. 
                Těšíme se na vás!

Novinka v ŇAM ŇAM Zastávka

   Máte rádi dobrý kafe? Přijďte k nám na kruhák
ochutnat italskou kávu Cosmai. 

         ČERSTVÁ A VOŇAVÁ

       NA MÍSTĚ NEBO S SEBOU

       PRO POTĚŠENÍ ČI POVZBUZENÍ   

DOPŘEJTE SI LAHODNÉ

ESPRESSO či CAPPUCCINO

LEDOVOU KÁVU či FRAPPÉ. 

Regionální potraviny na Váš stůl
• Nová příležitost, jak nakoupit kvalitní potraviny z Vašeho okolí 

a nechat si je dovézt až domů nebo do zaměstnání.
• V našem sortimentu najdete mléčné výrobky z kravského i kozího 

mléka, nakládané sýry, čerstvé těstoviny, zeleninu a mnoho dalšího.

Celou nabídku naleznete na www.preskopec.cz, 
jsme také na Facebooku: Přes kopec, @potravinypreskopec
Barbora Kadlecová, Sýkořice 12, tel. +420 602 115 847
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Vážení spoluobčané,

dovolte mi, abych vás přivítal na strán-
kách nového vydání našeho obecního 
časopisu, který si klade za cíl shrnout 
dění v naší obci za uplynulý rok a infor-
movat vás o všem podstatném.

Začnu činností zastupitelstva obce 
v roce 2018. Od ledna do června se 
uskutečnilo pět zasedání obecního za-
stupitelstva. K hlavním bodům, které 
jsme projednávali, patřila problematika 
ochrany osobních údajů (GDPR), vstup 
obce do Sdružení místních samospráv, 
žádost o dotaci na opravu hřbitovní zdi, 
dále zpráva České školní inspekce k zá-
kladní škole nebo možnost přijímání 
platebních karet při platbách na obec-
ním úřadě. 

Zastupitelstvo schválilo nový „Řád 
veřejného pohřebiště“, podalo žádost 

o souhlas Rady Středočeského kraje se 
stavbou na pozemcích Středočeského 
kraje, a to v souvislosti se stavbou zpo-
malovacích ostrůvků na průtahových 
komunikacích, dále jsme schválili ví-
těze výběrového řízení na rekonstrukci 
střechy základní školy (tím je firma Petr 
Čermák). 

Během tohoto půlroku se uskuteč-
nilo několik stavebních akcí, o kterých 
se dočtete podrobněji na dalších stra-
nách časopisu. Obec zakoupila nové 
vozidlo GAZ 4x4 s nosičem kontejnerů 
určených pro svoz bioodpadu. I přes 
další mimořádnou splátku úvěru ve 
výši 5 mil. Kč, která proběhla v loňském 
roce, hospodaří obec s přebytkem. Má 
na svých účtech finanční prostředky ve 
výši cca 35 mil. Kč a zbylá výše úvěru 

z původních 30 mil. Kč dnes činí už jen  
8,9 mil. Kč.

Jako každý rok obec uspořádala 
mnoho akcí v oblasti kulturní a sportov-
ní. K těm nejvýznamnějším patří obecní 
ples, maškarní ples pro děti i dospělé 
a nově masopust, spolupodíleli jsme se 
také na plese zahrádkářů a na dětských 
olympijských hrách, organizovali jsme 
pálení čarodějnic, dětský den či tradiční 
závody na kole kolem katastru obce pro 
děti i dospělé. I o tom všem se podrob-
něji dočtete dále v časopisu.

Na závěr mi dovolte, abych vám popřál 
hezké prožití vašich dovolených a dě-
tem slunečné prázdniny plné zážitků.

Ing. Zdeněk Nosek
starosta obce Velká Dobrá
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Pozvánka k volbám 
do zastupitelstva obce

Čtyři roky volebního období našeho zastupitelstva uplynuly 
jako voda a v říjnu tohoto roku se budou konat další volby do 
obecních zastupitelstev, z nichž vzejdou noví zastupitelé naší 
obce. Nezapomeňte tak přijít odevzdat svoje hlasy vybraným 
kandidátům, a to v termínu 5. a 6. října 2018. Volební míst-
nost v budově obecního úřadu bude otevřena jako vždy v pá-
tek od 14:00 do 22:00 a v sobotu od 8:00 do 14:00 hodin. 

Připomeňme, že v posledních komunálních volbách v roce 
2014 činila volební účast v naší obci 59,25 % (odevzdáno 
bylo 785 obálek z celkového počtu 1 325 voličů v seznamu). 
Věříme, že letos bude účast minimálně stejně vysoká, ne-li 
vyšší.

KOMPLETNÍ SERVIS GEODETA PŘI 
STAVBĚ NEJEN RODINNÉHO DOMU
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O ČEM SE MLUVÍ
MILAN HNILIČKA 
ZE ZASTUPITELE POSLANCEM
V loňském roce se konaly volby do Poslanecké 
sněmovny ČR a v nich úspěšně kandidoval pan 
Milan Hnilička, zastupitel naší obce. Na konci 
ledna 2018 pak byl jmenován vládním zmoc-
něncem pro sport. Tímto si mu dovolujeme po-
gratulovat a popřát mu v jeho funkcích mno-
ho úspěchů. Je tak zřejmé, že se kvůli svému 
pracovnímu vytížení již nemůže účastnit všech 
jednání zastupitelstva obce, domluvili jsme se 
však, že vzhledem k blížícímu se termínu voleb 
do obecních zastupitelstev nebude na funkci 
člena zastupitelstva obce rezignovat, ale sám 
se z tohoto důvodu vzdal odměny za výkon 
předsedy kulturní komise. Jinak se zastupite-
lé scházeli pravidelně každé pondělí a jednání 
zastupitelstva se konala v měsíčních interva-
lech.

HOSPODAŘENÍ OBCE A INVESTICE
Obec v loňském roce hospodařila s kladným 
výsledkem hospodaření běžného účetního 
období ve výši 6 516 697,40 Kč, výnosy činily  
31 453 637,52 Kč a náklady 24 936 940,12 Kč. 
Hospodaření obce bylo zkontrolováno audito-
rem s výrokem: „Při přezkoumání hospodaření 
obce Velká Dobrá za rok 2017 nebyly zjištěny 
chyby a nedostatky.“ V současné době jsou na 
účtech obce finanční prostředky ve výši cca 
35 mil. Kč. Obec požádala o dotaci na opravu 

hřbitovní zdi. Nyní čekáme na vyjádření Mi-
nisterstva pro místní rozvoj, zda nám dotaci 
přidělí. Co se týče našeho zametače, tak pro 
informaci uvádím, že za rok 2017 bylo smete-
no 16,24 tun smetků. Obec dále pořídila nové 
svozové vozidlo včetně tří kontejnerů na svoz 
bioodpadu v ceně do 1 mil. Kč. Jedná se o vůz 
značky GAZ – 33027 GAZelle 4x4.

STAVEBNÍ ÚPRAVY V OBCI
Mezi stavební akce, které byly obcí v posled-
ním roce realizovány, patří „Stavební úpravy 
rybníka“, rekonstrukce ulice Luční, chodníku 
mezi školou a ulicí Školní, části ulice Smrkové 
(propojení mezi ulicemi Na Poustkách a Buko-
vá), chodníku a prostranství od náměstí smě-
rem k ulici Družecká. K realizaci jsou připraveny 
rekonstrukce chodníků a veřejného osvětle-
ní v ulici Lipová, Kladenská (kolem kapličky) 
a U Rybníka (zde stále čekáme na ČEZ a zako-
pání el. vedení do plochy chodníků). 

Další akcí, která je připravena k realizaci 
již dva roky, je rekonstrukce ulice Ke Hřišti (VKM 
řeší stavební povolení pro přeložku vodovodní-
ho řadu). Je připraven projekt na úpravu části 
ulice Karlovarská, který řeší především úpravu 
pravé strany ulice od OÚ ke kulturnímu domu. 
V tomto případě se řeší majetkové záležitos-
ti, resp. odkup pozemků. Jsou projektovány 
rekonstrukce ulic Buková a Smrková (směrem 
k ul. Pražská) a ulice Zahradní. 

V letošním roce jsme po 5 letech dopiso-
vání převzali od Pozemkového fondu ČR dva 
pozemky. Jeden v ulici Lipová (část komunika-
ce) a druhý v ulici Lesní. V ulici Lipová bychom 
chtěli připravit projekt opravy komunikace 
a v ulici Lesní opravu chodníku. Na obecním 
úřadě proběhla výměna dveří do jednotlivých 
místností v přízemí a dále byly vymalovány 
chodby a schodiště.

DOPRAVA A BEZPEČNOST
V oblasti dopravy je v podstatě hotov projekt 
zpomalovacích ostrůvků v ulicích Karlovarská, 
přechod před OÚ, v ulici Berounská (přechody) 
a v ulici Pražská, který byl projednán se zá-
stupci Krajské správy a údržby silnic. Zastu-
pitelé schválili nákup měřičů rychlosti, které 
budou instalovány při vjezdech do obce od 
Doks, od sjezdu z dálnice a v ulici Pražská. Na 
posledním veřejném zasedání bylo schváleno 
zpracování studie dvou kruhových objezdů. Je-
den při vjezdu do obce od Kladna a Rozdělova 
a druhý na opačné straně obce, tj. při vjezdu 
do obce od Valdeku a dálnice D6.

Kamerový systém obce slouží již téměř rok 
a nyní jsou kamery napojeny přímo na pult Po-
licie ČR v Unhošti. Záběry z nich již několikráte 
pomohly Policii ČR, např. při fiktivní nehodě 
motocyklisty na kruhovém objezdu.

STAVEBNÍ ÚPRAVY VE ŠKOLÁCH
V budově mateřské školy proběhne během 
prázdnin oprava kuchyně a výdejny jídel. Bude 
se jednat o výměnu původních dlaždiček v ku-
chyni a původních výdejních prostor. Byl dokon-
čen nátěr kovového plotu. 

Na budově základní školy dojde k výměně 
stávajících střešních tašek za nové. Následně 
plánujeme zateplení půdních prostor. Rozhod-
ně nebudeme zateplovat celou budovu – ne-
chceme, aby ztratila svůj typický charakter.

MODERNIZACE FOTBALOVÝCH KABIN
Další akcí, která se bude realizovat během zimy, 
je modernizace prostor ve spodní části kultur-
ního domu. V podstatě se jedná o přestavbu 
fotbalových kabin tak, aby vyhovovaly našim 
mládežnickým družstvům. Jde o reakci na no-
vou formu soutěžních utkání, která se hrají 
turnajovým způsobem. Zároveň je zde nutné 
zdůraznit, že původním záměrem bylo vystavět 
kabiny pro mládežnické celky jako součást nové 
tribuny. Na jaře došlo k přestavbě staré tribuny, 
a to v intencích původního provedení. Nově bu-
dou instalovány modré plastové sedačky.

Ulice Karlovarská



AKTUÁLNÍ DĚNÍ V OBCI HODNOTÍ 
STAROSTA ING. ZDENĚK NOSEK.
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Úprava rybníka 

Jednoznačně nejvýznamnější akcí tohoto období byla právě úprava rybníka, která se připravovala od roku 2012. Jedná se o obec-
ní rybník, který byl naposledy odkalován někdy koncem 50. nebo začátkem 60. let minulého století. Jeho hlavními přítoky jsou 
spodní pramen a přítok z blízké studny. Odkalení se muselo realizovat v zimních měsících a muselo být dokončeno do 15. března 
2018, a to jednak kvůli zamezení možnému zápachu, ale především z důvodu ochrany evropsky chráněného živočicha – skokana 
skřehotavého. Tomu bylo vybudováno k úkrytu malé jezírko a několik desítek jich bylo odchyceno a přeneseno právě tam.  

V rámci této akce byly na hrázích okolo rybníka osázeny nové stromy – javory – a osazeny žulové patníky. Do rybníka byly 
uloženy dvě skruže, které byly osázeny lekníny. Na břeh rybníka postavila obec lavičku a odpadkový koš. Rybník se začal napou-
štět 14. března a napuštěn byl cca již v polovině května. Je vidět, že jsou zde stále velmi silné spodní prameny vody. Celá akce 
byla realizována z finančních prostředků obce a stála 5 710 740 Kč včetně DPH. V současné době se bohužel setkáváme s nekázní 
některých lidí, kteří hází do rybníka kameny, klacky, a dokonce tam byly nalezeny v igelitovém pytlíku i psí exkrementy. Věřím, že 
Doberáci to nedělají a že se jedná pouze o ojedinělou záležitost. Z těchto důvodu řešíme možnost umístění kamery k rybníku. Oko-
lí rybníka a kapličky ještě není definitivně dokončeno, v současné době probíhá výběrové řízení na dodavatele těchto akcí. Termín 
dokončení předpokládáme na podzim nebo v příštím roce. 

Rybník a jeho okolní prostranství 
je nyní chloubou naší obce
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REKONSTRUKCE BYTŮ NA NÁMĚSTÍ
V rámci svých pondělních jednání zastupite-
lé diskutovali o způsobu opravy a následné-
ho využití bytů, resp. celé budovy č. p. 36 na 
náměstí Komenského. Je zpracována studie se 
dvěma variantami. Rozhodnutí, která z nich by 
mohla být realizována, již bude náležet nově 
zvolenému zastupitelstvu obce. 

ČISTIČKA ODPADNÍCH VOD
Na čističce odpadních vod došlo k instala-
ci poměrového měření průtoku vratného kalu 
a k úpravě nátoku odpadních vod na biologic-
kou linku. Tím by mělo být zabráněno k ojedi-
nělým únikům kalu. V současné době čekáme 
na vyhodnocení tohoto zásahu. V případě, že 
tato úprava čističky bude dostačující, nemusela 
by poté obec přistoupit ke stavbě retenční ná-
drže před budovou. 

Jako každým rokem byly prováděny opravy 
na kanalizaci. V lokalitě pod hřbitovem, v dolní 
části od ulice Spojovací, čeká zastupitele zá-
sadní rozhodnutí, a to jak zamezit nátokům 
balastních vod. Předběžný návrh oprav činí cca 
850 tis. Kč. Jinak stále trvá naše žádost, aby do 
kanalizace nebyly vhazovány vlhčené kapes-
níčky, kuchyňské papírové utěrky, hadry apod.

MOTOREST ZMĚNIL MAJITELE 
A CHYSTÁ FAST FOOD
Pro vaši informaci uvádím, že „Motorest“ 
u benzínky a objekt, kde měla být postavena 
spalovna, změnily majitele. Zástupce majitele 
„Motorestu“ byl na OÚ na jednání, kde zmínil 
přestavbu objektu a zřízení občerstvení fastfoo-
dového typu. Konkrétní projekt nám zatím ne-
byl představen. V areálu bývalé spalovny bude 
postavena nová hala sloužící jako sklad.

NOVÉ POVINNOSTI OBCE
Z ostatních důležitých bodů, které zastupitel-
stvo obce řešilo, musíme vyzdvihnout dva, a to 
schválení nového Řádu veřejného pohřebiště 
(na základě přijetí nového zákona) a zavede-
ní metodiky ochrany osobních dat, tzv. GDPR. 
Nový Řád veřejného pohřebiště nyní stanoví 
povinnost obce zřídit obecní hrob, vést dů-
slednou evidenci hrobových míst a zemřelých. 
Povinností nájemníků hrobových míst je hlásit 
na obecní úřad záměr uložení uren nebo ostat-
ků do hrobů nebo hrobek. Obecní úřad vydá 
písemný souhlas s uložením uren nebo ostatků 
a teprve poté mohou být urny nebo ostatky do 
hrobů nebo hrobek uloženy! x

Ulice Smrková

Pověřenec GDPR
Co se týče GDPR, obec má svého 
pověřence, kterým je pan Mgr. Jan 
Mudra, tel.: 774 229 022, e-mail:  
jan.mudra@sms-sluzby.cz, ze Sdružení 
místních samospráv. Ten zároveň 
plní funkci pověřence i pro základní 
a mateřskou školu. Obec platí za tuto 
službu 600 Kč/měsíc. 

Platby kartou
Na obecním úřadě byl instalován 
platební terminál, nově tak zde 
mohou být veškeré platby prováděny 
bezhotovostně kartou.
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Zahájení her bylo velkolepé
Malé „olympioniky“ na hřišti uvítaly olympijské 
kruhy vyrobené z obarvených pneumatik, které 
na první pohled zaujaly a daly této sportovní 
události patřičnou významnost. Jako na pravé 
olympiádě, ani na té naší nechyběl olympijský 
oheň, který na náš olympijský stadion přinesl 
nejúspěšnější účastník loňských her, Karel Při-
byl ml. Na zahájení soutěžního dne se předvedly 
děti ze spolku Doberáček se cvičením aerobiku. 
Děvčata cvičila s precizností sobě vlastní a kluci 
dělali, co mohli, aby jim stačili.  

Zájem dětí byl obrovský
Celkem bylo vydáno 103 startovních čísel ve  
4 kategoriích. Všichni závodníci s velkým zauje-
tím předváděli skvělé výkony, a to v běhu, skoku 
do dálky, hodu do dálky, na překážkové dráze, 
v kroketu či v hodu kroužkem na cíl. Ti nejstarší 
pak ještě ve střelbě ze vzduchovky. Vítězům bylo 
předáno 84 diplomů a medailí. Každý účastník 
na závěr olympiády obdržel malou pozornost. 
Naštěstí nám přálo i počasí a celý olympijský den 
proběhl ve sportovně-přátelské atmosféře za vy-
datného fandění rodičů malých sportovců. Sta-
rosta obce by proto rád touto cestou poděkoval 
všem organizátorům této vydařené akce. Již teď 
se těšíme na třetí ročník! x

DRUHÉ DĚTSKÉ OLYMPIJSKÉ HRY
Po loňském úspěchu naše obec letos zorganizovala druhé letní olympijské hry pro děti, 
které se konaly 12. května na velkodoberském fotbalovém hřišti.

Malí olympionici zapózovali před olympijskými kruhy

Karel Přibyl přichází na stadion 
s olympijským ohněm

Z 
O
B
CE

Soutěžilo se v několika 
různých disciplínách

Předáno bylo 84 
diplomů a medailí



Do školních lavic v letošním roce usedlo 42 žáků, 
z toho 9 prvňáčků.  Do nového roku jsme vstou-
pili se dvěma novými pedagogy: Mgr. Hanou Je-
línkovou s Ing. Jánem Podolským a asistentkou 
pedagoga Simonou Pálkovou. Náš pedagogický 
sbor se tak rozrostl na 6 členů.

Bohatý výběr kroužků
Na žáky čekal velký výběr kroužků: vaření, vý-
tvarný, flétna, jóga, judo a pro ty nejmenší z MŠ 
také „předškoláček“.

Putování po Evropě
Celý rok jsme putovali po Evropě. S tímto té-
matem byly spojeny projektové dny, výukové 
programy, divadelní představení a hlavně škola 
v přírodě, kterou jsme si užili v krásném prostředí 
Šumavy. V prvním pololetí probíhala výuka pla-
vání. V rámci Dne vody jsme zjistili, jak funguje 

místní ČOV. Cyklistické umění a znalosti jsme si 
prověřili na dopravním hřišti a úspěšní žáci zís-
kali průkaz mladého cyklisty. 

Na zahradě máme nové 
vrbové stavby
Naším největším úspěchem v letošním roce byla 
revitalizace zahrady, a to hlavně vrbové stavby. 
Na zahradě nám vyrostlo týpí a dvě iglú. Všichni 
žáci se zapojili do přípravy záhonů, sázení, hno-
jení, hrabání, stříhání a kropení a nyní již sklízejí 
úrodu.

Úspěchy v soutěžích
Úspěšní jsme byli i v soutěžích: Eurorebus – ce-
lostátní kolo, cyklistické závody, fotbálek v Libu-
šíně, recitační soutěž Slánka. Přední místa jsme 
obsadili i ve sběrových soutěžích starého papíru 
a PET víček.

Naše škola je zapojena do výzvy OP VVV č. 22 –  
Podpora škol formou projektů zjednodušeného 
vykazování – šablony pro MŠ a ZŠ a v návaznos-
ti na tento projekt se chystáme zapojit do další 
výzvy. 

Těšíme se na nové prvňáčky
Naši prvňáčci byli úspěšně pasování na čtenáře 
a příští rok přivítají už jako druháci 11 nových 
prvňáčků.

Závěrem bych chtěla poděkovat všem pra-
covníkům školy za jejich práci, rodičům, kteří 
nám pomáhali, ať již se sběrem starého papí-
ru a PET víček, nebo při akcích školy, ale hlavně 
bych chtěla poděkovat žákům za jejich celoroční 
snažení, bez kterého bychom nedosáhli všech 
výše jmenovaných úspěchů. Žákům 5. ročníku 
pak přeji hodně úspěchů při přechodu na 2. stu-
peň. A všem krásné a veselé prázdniny! x

WEB ŠKOLKY: 
WWW.MSVELKADOBRA.CZ
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WEB ŠKOLY:
WWW.ZSVELDO.ESTRANKY.CZ

ÚSPĚCHY A AKCE NAŠÍ ZÁKLADNÍ ŠKOLY

Školní rok nám utekl jako voda, a proto bych ráda shrnula vše, 
co se v naší základní škole událo. 

Autor: Zuzana Bečková

Na školním výletě

Na dopravním hřišti

Na prohlídce místní čističky vod

Vrbové stavby na školní zahraděPasování na čtenáře

Přijďte se k nám podívat
V tomto roce jsme měli „den 
otevřených dveří“ každý den a zůstane 
to tak i v letech dalších. Každý, kdo má 
zájem vidět naši školu, žáky, formy 
a metody práce, se může přijít kdykoliv 
podívat!



V tomto školním roce jsme pracovali se 48 dět-
mi ve věku od 3 do 7 let. Ve výchovné práci 
jsme se zaměřili na formování kladných vzta-
hů mezi dětmi a na rozvoj dětské osobnosti. 
Rovněž spolupráce s rodiči byla velmi dobrá. 
Příjemné byly všechny naše společné akce s ro-
diči.

Kulturní akce a výlety
Během školního roku v MŠ proběhla velká 
řada akcí. Divadelní představení, kino, hu-
dební programy, besedy, karneval, worksho-
py, fotografování dětí, uspávání a probouzení 
broučků, výlet do lanového centra, celodenní 
výlet do safari v Chomutově… Adventní čas 
jsme oslavili návštěvou Mikuláše a čerta v naší 
školce a zdařilými besídkami pro rodiče, které 
učitelky s dětmi svědomitě připravovaly. Mezi 
nejzdařilejší akce pak patřil hudební program 
„Písničky Svěráka a Uhlíře“. Velkým zážitkem 
byla pro děti beseda s braškovskými hasiči 
s ukázkou nového požárního vozu.

Rozloučení s předškoláky 
a přivítání nováčků
Po zápisu bylo do MŠ přijato 20 nových dětí, 
naopak s 20 šikovnými předškoláky jsme se 
rozloučili na zahradní slavnosti se šerpováním. 
Předškoláci se velmi těší do 1. třídy základní 
školy, už proto navštěvovali kurz „předškolá-
ček“ v ZŠ, dále se účastnili vítání občánků na 
OÚ nebo zazpívali na doberském masopustu.

Přivítáme novou paní učitelku
V následujícím školním roce dojde ke změnám 
v pedagogickém kolektivu. Od září 2018 na-
stoupí do MŠ nová paní učitelka, která nahradí 
paní učitelku Zdeničku. Ta ale s námi zůstane 
i nadále jako školní asistentka, což bude pro 
naši práci velkým přínosem a také oporou.

S příchodem prázdnin čeká naši MŠ rekon-
strukce obkladů ve školní kuchyni, abychom 
mohli zahájit školní rok 2018/2019 ve vylep-
šeném a ještě krásnějším prostředí. Těšíme se 
na vás zase v září! x

WEB ŠKOLKY: 
WWW.MSVELKADOBRA.CZ

Děti si užily výlet do lanového centra

JAKÝ BYL NÁŠ ROK V MATEŘSKÉ ŠKOLE

Uplynulý školní rok 2017/2018 proběhl v naší MŠ v příjemné atmosféře, týkající se jak 
pracovního kolektivu, tak i spolupráce s rodiči. Co se u nás dělo a co nás čeká?

Autor: Ilona Slezáková

9
Beseda s hasiči

ŠK
O
LK

A

Školní výlet vláčkem



10

FOTBALISTÉ FC ČECHIE VELKÁ DOBRÁ 
POSTOUPILI DO I.A TŘÍDY!
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A-tým FC Čechie Velká Dobrá přesvědčivě zvítězil ve své skupině I.B třídy a postoupil do I.A třídy 
krajských soutěží. Udělal tím velkou radost nejen sobě, ale i celé naší sportovní rodině. 

A-tým byl již dvě kola před koncem sezóny ne-
dostižný. Po celou dobu podával výborné výko-
ny a naprosto zaslouženě I.B třídu vyhrál. Hráči 
svou fotbalovostí fanoušky Čechie rozhodně tě-
šili. Mužstvo v základní hrací době prohrálo za 
26 kol jediné utkání! Velkou zásluhu na tomto 
úspěchu má trenér a bývalý hráč Čechie Vlas-
timil Hrubý. Z mužstva vytvořil nejen kvalitní 
tým, ale i partu, která táhla za jeden provaz. 
Hráčům i celému realizačnímu týmu tímto klub 
děkuje za vynikající reprezentaci klubu i celé 
obce.

B-mužstvo ve III. třídě okresu podává střídavé 
výkony. V tabulce se pohybuje v dolní polovi-
ně, avšak bez sestupových obav. Také se potýká 
s nedostatkem hráčů, proto musí chodit vypo-
máhat hráči z kádru áčka. Trenér béčka Petr 
Slánský mívá často hlavu plnou starostí… x 

(Autor: M. Bubeník, manažer klubu)

Rozhovor s trenérem Vlastimilem Hrubým 

O_Na úvod mi dovolte, abych vám poblaho-
přála k postupu a k návratu do I.A třídy po 
sedmi letech. Jak s odstupem času hodnotíte 
tento bezesporu velký úspěch?
Děkuji. I s odstupem času musím říct, že to byla 
opravdu mimořádně povedená sezóna a velký 
úspěch. Svědčí o tom, že jsme v celé soutěži odešli 
pouze s jedinou porážkou v základní hrací době 
a soutěž nakonec vyhráli suverénním rozdílem 10 
bodů. Hořkost porážky jsme navíc neokusili ani 
v letní a zejména v zimní přípravě, kdy jsme se 
probojovali až do finále silně obsazeného zimního 
turnaje na pražské Aritmě. Zkrátka pro celé muž-
stvo mám jen slova chvály.  

O_Takže sezóna „par excellence“?
Každopádně! V jedné ze sledovaných statistik náš 
tým obdržel nejméně branek ze všech republi-
kových soutěží. Za 26 utkání, zásluhou skvělých 
brankářů a vynikající defenzívy, obdržela Čechie 
pouze 10 branek. V domácím prostředí dokonce 
pouze jednu, a to ještě z pokutového kopu. Petr 
Červenka vychytal 11 nul, Josef Zlata 7 nul a Fran-
tišek Škach z B-týmu jednu nulu. Za své výkony 
navíc Červenka obdržel cenu pro nejlepšího bran-

káře celé soutěže. Také celkový počet 66 získaných 
bodů je opravdu skvělý.  

O_Kdo z vašich hráčů byl přirozeným lídrem 
týmu? A které výkony byste vyzdvihl?
Přirozenými lídry byli určitě nejzkušenější hráči 
Martin Bílek a Vladimír Dufek ml., kteří podpo-

rovali tým nejen na hřišti, ale i mimo něj. Všichni 
hráči podávali po celou sezónu nadstandardní vý-
kony, ale asi nejvíce vyčníval nejmenší muž týmu 
Kuba Porazil, který se také stal naším nejlepším 
střelcem. 

O_A co soupeři, které týmy vás potrápily nej-
více?
Nejvíce nás určitě zlobily týmy z popředí tabulky, 
tedy celkově druhé Doksy, třetí Hostouň B a také 
Slaný B – jediný tým, který nás dokázal porazit 
v základní hrací době.  

O_Co vám teď chybí k absolutní herní spoko-
jenosti?
K absolutní spokojenosti chybí snad jen lepší 
účast hráčů na trénincích. Pevně věřím, že s vyšší 
soutěží se tréninková morálka zlepší, i když samo-
zřejmě chápu, že většina hráčů má své pracovní 
povinnosti. 

O_Kdy zahajujete přípravu na novou soutěž? 
Budete mít nějaké posily?
Přípravu zahájíme 17. července, v rámci ní sehra-
jeme 28. července utkání s mužstvem Loděnice 

A-tým po posledním vítězném utkání se Sokolem Doksy 
na nově zrekonstruované tribuně FC Čechie
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Pozvánka
Srdečně zveme všechny děti, které mají chuť hrát fotbal, či si ho jen 
vyzkoušet, do našeho oddílu! Momentálně se k nám připojují děti už od 
ročníku narození 2013. Tak s chutí do toho, protože kdo nic nezkusí, nic 
nezkazí!  

V kategoriích mladší žáci, starší přípravka, 
mladší přípravka a minipřípravka už čtvr-
tým rokem spolupracujeme ve spojeném 
družstvu SK Družec a FC Čechie Velká Dobrá. 

Během soutěžního ročníku jsme měli 
v soutěžích FAČR zařazena tři družstva: 
mladší žáky, starší žáky a mladší přípravku. 
(Minipřípravka, tj. nejmenší děti, se připra-
vuje pod odborným dohledem na trénin-
cích a v přátelských utkáních.) 

V rámci soutěží odehrála tato tři druž-
stva 98 utkání a další porci přátelských, 
turnajových a přípravných, která se bez-
mála vyrovnala počtu soutěžních. Našimi 
soupeři byly na turnajích a v přátelských 
utkáních například Dukla Praha, Viktoria 
Žižkov, SK Rakovník, Baník Sokolov, Vikto-
ria Plzeň, Slavia Praha, Sparta Praha, Kar-
lovy Vary, Louny a další. Mezi kategoriemi 
je provázanost, to znamená, že děti, které 
už mají výkonnost na úrovni vyšší soutě-
že, zařazujeme nejen do jejich kategorií, 
ale už i mezi starší kamarády, tak aby jejich 
rozvoj a výkonnost nestagnovaly. Tréninky 
jsou vždy na stejném stadionu a ve stejný 
čas pro všechny děti, které si rozdělujeme 
podle jejich věku a schopností. Jednou je 
trénink ve Družci, podruhé na Velké Dobré. 

V současném soutěžním ročníku si 
družstva všech kategorií vedla velmi dobře 

(i vzhledem k tomu, že někteří hráči na-
stupovali proti výrazně starším soupeřům) 
a zvládala utkání skvěle.

Podotýkám, že v těchto kategoriích 
není naším hlavním cílem okamžitý výsle-
dek na hřišti nebo umístění v tabulce, ale 
především způsob hry a rozvoj fotbalového 
umění všech dětí, které se snažíme stme-
lovat a vychovávat pro týmový přístup. Na-
ším hlavním a dlouhodobým cílem je mít 
zachovány navazující kategorie, tak aby-
chom neměli problémy s počty dětí a mohli 
jednou hrát velký fotbal na velkém hřišti, 
k čemuž by pravděpodobně mělo dojít už 
po příští sezóně. Ze všech dětí máme veli-
kou radost, je u nich vidět obrovská chuť do 
fotbalu, veliká snaha se něco naučit a vy-
rovnat se svým fotbalovým vzorům.

Ve spolupráci obou klubů, tedy Vel-
ké Dobré a Družce, jsou pro všechny tyto 
děti vytvořeny kvalitní podmínky pro jejich 
rozvoj. Jsou zajištěny výborné tréninkové 
a hrací plochy a pro zimní sezónu i hala na 
Velké Dobré. Veškeré toto zázemí i s lidmi 
kolem tohoto dětského fotbálku umožňu-
je dětem perfektní a celoroční zábavu. Do 
příštího soutěžního ročníku opět počítáme 
se třemi soutěžními kategoriemi a samo-
zřejmě i s minipřípravkou. x (Autor: V. Hes, 
trenér mládeže)

Mládež: Družstva všech 
kategorií zvládala utkání skvěle  

a o víkendu 4.-5. srpna budeme účastníky turna-
je ve Švermově. O týden později už budeme hrát 
první mistrovské utkání. Abychom byli i v I.A třídě 
konkurenceschopní, intenzivně pracujeme na po-
sílení týmu. První posilou je Jan Hrubý, který při-
chází ze sousedního Braškova. Další hráče máme 
momentálně ve fázi jednání. 

O_Příští rok vás čeká 100. výročí založení klu-
bu. Máte už představu, jak toto jubileum osla-
víte?
Nejlepším dárkem by bylo předvádět kvalitní výko-
ny a dobrý fotbal i ve vyšší soutěži a v konečné ta-
bulce  skončit co nejvýše. Pak budou mít oslavy ten 
správný náboj a drive. Velkým úspěchem by také 
bylo vydání doplněné a aktualizované publikace 
o historii FC Čechie. x

Brankář Červenka a obránce Lev

V. Dufek

P. Hurych
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Máme za sebou čtvrtý ročník vícedenního výle-
tu. Cílem byly opět jižní Čechy, konkrétně oblast 
Třeboňska. Zdejší rovinatý terén totiž našim vět-
šinou obstarožním strojům svědčí.

30. května vyrazila na průzkum dvoučlenná 
hlídka mladých (Vladuna a Žulda ml.), přičemž 
letitá Panelka držela statečně krok s moderní 
Ducati. Den nato vyrazila hlavní skupina. Vylep-
šení transportu mopedů v podobě přistaveného 
kamionu Scania bylo pozitivně hodnoceno, navíc 
za volant usedli profesionálové Zikut a Fíša. Po 
příjezdu do tábora se všichni ubytovali v luxus-
ních chatkách a svlažili nejprve hrdla třeboňskou 

jedenáctkou a pak těla vodou přilehlého rybní-
ka Svět. Ráno sice bylo krušné, ale na startu byli 
všichni včas. Selhala jen baterie na tažné Kawě 
Přédi FC, ale Vans vypomohl Panelkou a jelo se!

Disciplína při výjezdu se postupně zlepšovala 
a jižní Třeboňsko-Novohradsko bylo naše. Prv-
ní zastávka byla v muzeu zemědělské techniky 
v Zevlově mlýně, druhá v novohradské kovárně. 
Na zpáteční cestě selhal jeden stroj, doprovodné 
vozidlo s Ťapkou a Rudým tak nejelo zbytečně. 
Šestaosmdesát ujetých km!

V sobotu se jela rozumnější, tedy kratší etapa 
(58-75 km, každý jinak), projíždělo se východní 

Třeboňsko. Putování po místních rybnících zpří-
jemnila zastávka u hraničního rybníka Staňkov 
s návštěvou restaurace U Sumečka. Zážitkem byla 
také návštěva pomníčku Emy Destinové.

Vrcholem zpáteční cesty byla spanilá jízda 
centrem třeboňského rynku za nesmírného jáso-
tu místních domorodců. Bohatá hostina s míst-
ními starousedlíky ze spolupracujícího sdružení 
byla třešničkou na dortu, přičemž nás (skoro 
všechny) u srdce hřály jejich pochvaly za vzorné 
chování a reprezentaci obce.

V domě mužů (KD) v naší vesničce střediskové 
byla akce v neděli zakončena. Shrnutí: účast 25 
členů a 21 motorek – Jawa 555, Stadiony S11, 
S22, Jawy 20, 21, Jaweta 551, Mustang 23, IFA 
Motorenwerke Simson, Babety, Jawy Betky a dal-
ší stroje. x (Autor: Milouš, předseda)

Moped klub: 4. ročník spanilé jízdy

Stolní tenis se těší velkému zájmu hráčů 

Stolní tenisté se pravidelně scházejí jednou týd-
ně v počtu 12-18 hráčů, v letní sezóně každou 
středu v čase 18-20 hodin, zhruba od konce 
října dojde ke změně na sobotu 17-19 hodin. 
K dispozici je již 6 pingpongových stolů, prostory 
sportovní haly jsou tak plně využity. Mezi stoly 
jsou osazeny nezbytné ohrádky ke zrychlení hry.

Vánoční turnaj
V prosinci se v hale uskutečnil již 3. ročník vá-
nočního turnaje za účasti 29 hráčů. V kategorii 
dospělých zvítězil po vynikajícím výkonu starosta 
obce Z. Nosek, když ve finále porazil J. Vyšína. 
Třetí místo obsadil Z. Rohlíček a čtvrté P. Vyšín. 
Poraženými čtvrtfinalisty byli A. Mencl, J. Ka-
lous, A. Zima a D. Mudra. V kategorii žen zvítězila  
P. Pulchartová před M. Bendlovou, Z. Turečkovou, 
V. Eberlovou a juniorkou A. Noskovou. V kategorii 
juniorů zvítězil Š. Menšík před T. Ladou, J. Kři-
váčkem, A. Menclem a M. Turečkem.

Starosta obce předal účastníkům poháry 
a věcné ceny. Turnaj byl úspěšně zakončen hu-
debním večerem v restauraci Lesovna.

Jarní turnaj ve čtyřhrách
Začátkem dubna se uskutečnil jarní turnaj ve 
čtyřhrách, zúčastnilo se ho celkem 9 dvojic 

v kategorii dospělých a 3 dvojice v juniorech, 
přičemž dvojice byly rozlosovány těsně před za-
čátkem. Turnaj dospělých vyhrála nečekaně po 
výborném výkonu dvojice T. Fiala a M. Bendlo-
vá, na druhém místě skončili J. Kalous a P. Kost-
ka, na třetím A. Mencl a Z. Bečka a na čtvrtém  
P. Vyšín a L. Kostka. V juniorech vyhrála dvojice 

J. Křiváček a M. Hrubý před dvojicí Š. Menšík  
a A. Mencl ml., dále se umístili V. Šafus a T. Lada. 
I tento jarní turnaj byl „hudebně“ zakončen 
v restauraci Lesovna.

Poděkování
Pingpongové stoly si v důsledku plného využívá-
ní vyžadují určité opravy a úpravy, proto bychom 
rádi poděkovali především šikovnému a oběta-
vému Pavlu Vyšínovi. V průběhu zimního období 
měli samostatné tréninky junioři a juniorky, zde 
patří poděkování především Zdeňku Rohlíčkovi, 
Zdeňku Noskovi a dalším za obětavé vedení těch-
to tréninků mládeže. V průběhu roku 2017 měl 
nejlepší účast na trénincích v dospělé kategorii 
Milan Svoboda (téměř 100%) před Tomášem Fia- 
lou, Josefem Kalousem, Pavlem Vyšínem a Ro-
bertem Soukupem.

Plné využití šesti pingpongových stolů 
v průběhu celého roku svědčí o tom, že je ten-
to sport ve Velké Dobré opět populární a že zde 
možná opět vyroste generace, jež se přihlásí do 
okresní soutěže, která se před lety ještě ve staré 
Sokolovně hrála. Těšíme se, že se u nás vypracují 
takoví hráči, jakými byli Blažek, Landa, Marek, 
Přibyl, Čermák, Hrubý, Škach a další. x (Autor: 
Josef Kalous)

Sportovní hala a kurty 
Sportovní hala v  naší obci je značně 
vytížená a volné termíny se hledají jen 
těžko. Hraje se zde badminton, nohej-
bal a  florbal. Na tenisových kurtech 
pak trénují především děti v rámci Te-
nisové akademie Michala Cipra. 



Vzpomínka na vánoční čas
Zahájení loňského adventu jsme opět oslavili 
rozsvícením vánočního stromu. Odhadujeme, 
že se této velmi vydařené akce zúčastnilo cca 
300 našich spoluobčanů. Na závěr byl dokonce 
odpálen i krásný vánoční ohňostroj, při němž 
létaly rachejtle nad hlavami nadšených diváků 
kolem pěti minut. Následovala mikulášská dis-
kotéka pro děti i dospělé. Dále se v sále kultur-
ního domu uskutečnil tradiční vánoční koncert, 
na kterém vystoupily děti ze základní školy se 
známými písněmi z pohádek a koledami. Ne-
chybělo také vystoupení paní Mgr. Jany Ryklo-
vé, Bernda Radocha, MUDr. Šolce a Mgr. Silvie 
Noskové. Zaplněný sál odměnil všechny účinku-
jící dlouhotrvajícím potleskem. Na Silvestra pak 
proběhlo již popáté setkání občanů Velké Dobré 
a Družce u rozhledny na Veselově. U dobrého 
svařáčku si do nového roku popřálo vše nejlepší 
dohromady asi 250 lidí. 

Vydařený premiérový masopust
V letošním roce se v oblasti kulturní uskutečnil 
obecní ples a maškarní ples pro děti i dospělé. 
Novinkou letošního roku bylo uspořádání maso-
pustu. Zde je na místě vyzdvihnout roli spolku 
„Doberáček“, který celou akci ve spolupráci s OÚ 
úspěšně zorganizoval. Masek se sešlo požehna-
ně – od Marfušky, medvěda, Švejka, jeptišek, 
čertů až po několik vězňů, kteří za sebou táhli 
valník s muzikou. Na náměstí bylo připraveno 
občerstvení a několik stánků, kde si účastní-
ci masopustu mohli zakoupit tlačenku, jitrni-
ce, jelítka, guláš nebo zabijačkovou polévku. 
U dalších stánků pak koření, slané preclíky nebo 
sladký trdelník. Trasa masopustního průvodu 

vedla z náměstí do kulturního domu, kde vy-
stoupil artista na chůdách, a vrcholem bylo vy-
stoupení tanečnic ze spolku zahrádkářů. Cestou 
z náměstí do kulturního domu se průvod zasta-
vil u budovy obecního úřadu a u rodiny Uhlířo-
vých, kde bylo připraveno pohoštění.

Sportovně-zábavní akce pro děti 
Jako každoročně, i letos uspořádala obec po-
slední dubnový den pod fotbalovým hřištěm 
pálení čarodějnic, které přilákalo spoustu dětí 
i jejich rodičů. Ve spolupráci s LABYRINTEM 

Kladno zorganizovala naše obec dne 1. června 
dětský den a dne 16. června závody na kolech. 
V rámci dětského dne probíhaly různé soutěže 
(dovednostní i sportovní), ale největší úspěch 
měla stejně jako v loňském roce projížďka na 
koních a také malování na obličej. Zpestřením 
bylo vystoupení kouzelníka. Větší děti si mohly 
zastřílet z paintballové pistole. Účastníci závo-
dů na kole si mohli vybrat ze tří tras. Nejdelší 
20 km vedla z Velké Dobré až k haldě u Tuch-
lovic a zpět. Gratulujeme všem úspěšným cyk-
listům! x
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DOBERSKÉ KULTURNÍ STŘÍPKY
Od posledního vydání tohoto časopisu a informačního letáku se v naší obci uskutečnilo mnoho 
kulturních akcí. Pojďme si je připomenout. 
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V kulturním domě sklidil úspěch artista na chůdách

Masopustní průvod Zahrádkářky tanečnice

Pozvánka na akce druhé 
poloviny roku
15. 9.  Orientační běh družstev
20. 10.  Lví stezka pro děti 
20. 10.  Posvícenská zábava 
  (hraje Duo Mudra)
27. 10.  Oslavy 100 let od vzniku 
  Československa
1. 12.  Rozsvícení vánočního stromu
9. 12.  Mikulášská pro děti 
  (představení Fun aktivity)
15. 12.  Disco Mikuláš pro dospělé 
  (DJ Lukavský)
31. 12.  ve 14.00 hodin – setkání 
  u rozhledny na Veselově
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OKÉNKO SPOLKU 
DOBERSKÝCH ZAHRÁDKÁŘŮ

Počátkem března jsme společně s OÚ uspořádali 
taneční zábavu v sále kulturního domu ve Velké 
Dobré. K poslechu a tanci hrála tradičně kapela 
Happy Band, v kole štěstí bylo mnoho lákavých 
cen. Překvapení připravily členky taneční skupi-
ny, které vystoupily na písničky Holky z naší školky 
a spartakiádní skladbu Poupata. Sklidily zaslouže-
ný potlesk. Dále výbor spolku ve složení př. Blat- 
terbauer, Doskočilová, Eberlová, Kamenická, Lan-
dová, Molová a Špétová zajistil v dubnu program, 
dárky a účast na výroční schůzi, která se konala 
také v sále KD. 

Cesta na sever
Z navržených tipů na červencový celodenní výlet 
vybral výbor cestu na sever – vydali jsme se do Ga-
lerie kraslic v Libotenicích. Členky Asociace malířek 
a malířů kraslic ČR jsou velice šikovné a nelze slovy 
vyjádřit krásu, kterou dovedou vykouzlit pomocí 
barev, slámy, vyškrabováním nebo lepením jezerní 
sítiny. Pořádají výstavy, soutěže, vydávají katalogy 
a hlavně předávají své zkušenosti mladší generaci. 
V domečku kraslic jsme viděli právě i výsledky dět-
ských malířek. 

Český granát a levandule
Další naše kroky vedly do Třebenic do Muzea čes-
kého granátu – jedinečná expozice historických 
i současných šperků s českým granátem, doplněná 
dokumentací těžby a zpracováním granátu včetně 
historie města a okolí. Hledání drobných granátů 
v písku před muzeem zaujalo nejen děti, ale i do-
spělé. Mnozí si v pokladně muzea zakoupili malý 
granátový šperk, který jim bude návštěvu připo-
mínat. Po malé procházce Libochovicemi jsme od-
jeli do Levandulové zahrady v obci Klapý. Obdivo-
vali jsme krásné záhony levandulí i ostatní květiny, 
které tvořily půvabná zákoutí. Také jsme ochutnali 
levandulovou limonádu, levandulové palačinky, 
koupili jsme si rostlinky do zahrádky. Pan Svobo-
da nás opět bezpečně a spolehlivě dovezl zpět do 
Velké Dobré. 

Květinové výstavy
V srpnu jsme navštívili tradiční květinovou výstavu 
v Čimelicích. Expozice květin ve sklenících je spoje-
ná s uměleckými fotografiemi nebo s obrazy. V Či-
melicích se nám vždy líbí. V září nás čekala Zahrada 
Čech v Litoměřicích se svými výpěstky, květinami, 
stromky, cibulkami i dalšími lákadly pro zahrád-
káře i kutily. 

Vánoční posezení
V listopadu připravil výbor sváteční vánoční pose-
zení. Drobný dárek jsme předali jubilantům. Loni 
to bylo 15 členů, kteří dosáhli 80 a více roků, se-
dmdesátníků bylo sedm. Naše členky připravily 
hodně dobrůtek, za které jim patří velký dík. Po 
ukončení posezení jsme odešli na náměstí, kde 
byl slavnostně rozsvícen vánoční strom. A tak byl 
zahájen adventní čas ve Velké Dobré… Spolek hra-

du Jenčov společně s naším spolkem uskutečnil již 
poněkolikáté předání betlémského světla na tvrzi. 
Nedílnou součástí byla vánoční výstava betlémů, 
svařené víno, malé občerstvení i tvořivá dílnička 
pro děti.

Zahrádkářky tanečnice
Ještě něco málo o taneční skupině našich zahrád-
kářek. Tančí nás 14 a jezdíme potěšit nejen senio-
ry na jejich taneční „čaje“ a oslavy MDŽ do Hotelu 
Kladno, na Stochov, do Hostivic, Senomat, Velkého 
Přítočna, ale vystupovaly jsme i na plese v Tuchlo-
vicích, Bratronicích, Hostouni a pro zaměstnance 
Bontazu v Galerii na Kladně. Setkáváme se s milým 
přijetím a odměnou je nám velký potlesk a pozvání 
na další vystoupení. V říjnu jsme byly již podruhé na 
Třetím festivalu v Plzni. Je to hezké setkání senior-
ských, amatérských, hudebních, tanečních a pěvec-
kých skupin. Pracovnice TOTEMU zajistí pro účastníky 
zajímavý program, pěkné ubytování i stravování. Na 
letošní rok připravují 4denní taneční kemp. Pozná-
me nové přátele a ještě se naučíme vytvořit něco 
hezkého. Už se do Plzně moc těšíme!

Poděkování
Závěrem bych chtěla jménem spolku zahrádkářů 
poděkovat panu starostovi, obecnímu zastupitel-
stvu a pracovnicím OÚ za finanční podporu a vý-
znamnou pomoc při zajišťování účastníků zájezdů. 
Zároveň děkuji členům výboru a všem, kteří se ak-
tivně zúčastňují akcí a i jinak podporují naši čin-
nost. Je mou milou povinností upřímně poděkovat 
naší dlouholeté kronikářce, přítelkyni Mirce Lan-
dové, která končí z osobních důvodů s vedením 
spolkové kroniky. Její funkci převezme př. Iva Kun-
zová. Věřím, že Ivanka bude zdárnou nástupkyní 
a kroniku povede stejně dobře jako př. Landová. x

Jaký byl rok 2017 z pohledu našeho spolku doberských zahrádkářů? 

Autor: předsedkyně spolku Marie Doskočilová



Návrhy na změny Územního plánu obce 
Velká Dobrá č. 3 je možno zasílat na OÚ 
do 31. 12. 2011.

Informace 
obecního úřadu

Popelnice - cena známek pro rok 2018
známka červená (týdenní)   2 100 Kč
známka žlutá (každý sudý týden)  1 300 Kč
známka zelená (zima týdenní, léto 14denní) 1 700 Kč
známka měsíční (dle svozového plánu)  800 Kč
známka jednorázová   80 Kč
objem 240 l (2x červená známka)  4 200 Kč

Otevírací doba ve dvoře za obecním úřadem 
pro ukládání separovaného odpadu v roce 2018
zimní čas:  středa 8–10 a 14–16 hodin
   sobota  8–12 hodin
letní čas:  pondělí  15–17 hodin
   středa 8–10 a 15–17 hodin
   sobota 8–12 hodin

Sběr nebezpečného odpadu 
se uskuteční v sobotu 6. října 2018 v čase 9.00 – 12.00 hodin

Stočné pro rok 2018 
můžete zaplatit v hotovosti na obecním úřadě, a to vždy: pondělí a středa, 
nebo převodem na účet: č. ú. 388070389/0800 zřízený u ČS a.s. Kladno 
+ váš variabilní symbol, který máte uvedený na smlouvě (ty, kdo platí ve 
dvou splátkách, prosíme o zaplacení druhé splátky do 31. 7. 2018). 
Výše stočného pro rok 2018 je 1 300 Kč/osoba.

SMS InfoKanál - ZDARMA
Obecní úřad nabízí jednoduchý a pohodlný způsob získávání důležitých 
informací o dění v obci. Prostřednictvím SMS zasílá na zaregistrovaná čísla 
mobilních telefonů informace v krizových situacích, o plánovaných odstáv-
kách vody, vzniklých haváriích a stavu jejich řešení, o plánovaných přeruše-
ních dodávek elektrické energie, popř. plynu, o uzavírkách místních komu-
nikací, o termínech mimořádných svozů odpadu, termínech konání zasedání 
zastupitelstva obce, konání kulturních a společenských akcí, mimořádných 
změnách v provozní době OÚ apod. V současné době službu využívá už téměř 
600 odběratelů.

Zajistěte si tyto informace zasláním jedné registrační SMS, která je zpo-
platněna dle tarifu vašeho operátora, nebo se zaregistrujte pomocí webového 
formuláře na www.infokanal.cz/cweb/reg/VDOBRA. Tento systém je pro vás 
zcela zdarma, veškeré náklady hradí obec. 

Jak se zaregistrovat pomocí SMS?
SMS ve tvaru: REGISTRUJ JMENO PRIJMENI DOBRA ULICE CISLOPOPISNE
odešlete na číslo SMS InfoKanálu:  312 691 320
Pokud by to pro vás bylo příliš složité, stačí zavolat na obecní úřad a sdělit své 
telefonní číslo, na které chcete SMS zprávy odesílat. Vše zařídíme za vás.

Úklid v obci
Obecní úřad Velká Dobrá žádá všechny pejskaře, aby uklízeli po svých psech. 
Udržujme, prosím, v naší obci čistotu.

Žádáme občany o spolupráci v případě nesvítících lamp v obci
Prosíme, nahlaste, kde lampa nesvítí (u jakého č. p.) na obecní úřad (telefo-
nicky či e-mailem), abychom mohli sjednat nápravu. Velice děkujeme.

Kontakty

Tiráž

Obecní úřad 
Adresa: Obec Velká Dobrá, Karlovarská 15, 273 61 Velká Dobrá
Úřední hodiny: pondělí a středa 8-12 a 13-17 hodin
Tel./fax: 312 691 320
Pavla Fairaizlová - info@velkadobra.cz
Karolina Bandová - ou.velkadobra@volny.cz        
Web obce: www.velkadobra.cz
 
Důležitá telefonní čísla
Havárie elektřiny: 840 850 860
Havárie plynu: 1239
Havárie vody: 840 121 121
Psí útulek Bouchalka: 312 250 508, 603 52 30 70

Základní škola
Adresa: Základní škola Velká Dobrá, náměstí Komenského 17, 
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 691 325, e-mail: BeckovaZ@seznam.cz, 
internet: www.zsveldo.estranky.cz

Mateřská škola
Adresa: Mateřská škola Velká Dobrá, Školní 324, 
273 61 Velká Dobrá, telefon: 312 692 891,  
e-mail: msvelkadobra@seznam.cz, internet: www.msvelkadobra.cz

Česká pošta
Budova obecního úřadu
Telefon: 312 691 321

Otevírací doba: 
pondělí:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00 
úterý:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00 
středa:  8:00 - 11:30, 14:00 - 15:00, 15:30 - 17:00   
čtvrtek:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00   
pátek:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00  

Lékař
Praktický dětský lékař:
MUDr. Zuzana Kindlová, ordinace v Unhošti
Telefon: 723 046 221

Praktický lékař - internista:
MUDr. Jiří Roth, budova obecního úřadu 
Telefon: 720 033 076 
Ordinační hodiny: 
pondělí: 12.30 - 15.00, středa: 7.30 - 9.00 (dia poradna), 
9.00 - 11.30, pátek: 13.00 - 15.00  
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